

Terms and Conditions

The Library provides access to digitized documents strictly for noncommercial educational, research and private purposes and makes no warranty with regard to their use for other purposes. Some of our collections are protected by copyright. Publication and/or broadcast in any form (including electronic) requires prior written permission from the Library.

Each copy of any part of this document must contain there Terms and Conditions. With the usage of the library's online system to access or download a digitized document you accept there Terms and Conditions.

Reproductions of material on the web site may not be made for or donated to other repositories, nor may be further reproduced without written permission from the Library

For reproduction requests and permissions, please contact us. If citing materials, please give proper attribution of the source.

Imprint:

Director: Mag. Renate Plöchl

Deputy director: Mag. Julian Sagmeister

Owner of medium: Oberösterreichische Landesbibliothek

Publisher: Oberösterreichische Landesbibliothek, 4021 Linz, Schillerplatz 2

Contact:

Email: [landesbibliothek\(at\)ooe.gv.at](mailto:landesbibliothek(at)ooe.gv.at)

Telephone: +43(732) 7720-53100

Kurz vor 1^o nachm. war dann General v. Plettenberg im Besitz genauer Meldungen über das schnelle Vorwärtskommen beider Divisionen. Auch lag die Meldung einer Verbindungspatrouille des Leib-Garde-Husaren-Regts. zum linken Flügel der 14. Inf.Div. vor, die — 10¹⁵ vorm. abgegangen — besagte, daß der Feind in Richtung Oyes-Bois d'Allemant zurückgegangen sei und seine Inf. Stellungen auf dem Mont Aout bei der Beschleußung durch schwere Artillerie in westlicher Richtung verlassen habe.

Nach einer Fliegermeldung von 12³⁵ nachm. befand sich eine feindliche Kolonne von 12 bis 13 km Länge im Rückmarsch auf der Straße von Connantre nach Sézanne. Nur einige Batterien standen noch nördlich Connantre, während andere in breiter Front westlich zurückgingen.

Kein Zweifel: Ein voller Sieg war im Werden, und das Generalkommando mußte bald in der glücklichen Lage sein, die Ausführung des kategorischen Armeebefehls von 9⁴⁵ vorm. dem Oberbefehlshaber zu melden.

